
Algemene beschouwingen voorjaarsnota 2018 

 

 

Conform de gemaakte afspraken treft u hierbij de beschouwingen aan 

van de Fractie Waterschap @ Inwonersbelangen op de voorgestelde 

voorjaarsnota 2018 en daarmee de basis is voor de begroting 2019. 

 

In het bestuursvoorstel staat: 

Voorjaarsnota 2018 Deze voorjaarsnota schetst de benodigde 

ontwikkelingen en presenteert een financieel kader voor de komende 

vier jaar, waarbij tevens indicatief wordt ingegaan op de 

tariefontwikkeling (versie 5) 

Het wordt hiermee een voorstel aan het AB wat misschien vreemd 

over komt wat betreft de opzet, er staan heel veel wijzingen en 

verduidelijkingen in ten opzichte van de voorgaanden. 

We vinden het een compliment waard aan het DB dat ze zo mee gaat 

met de adviezen van de commissie en ook aan AB leden dat ze een 

dergelijke inbreng hebben gehad dat daar veel van over is genomen. 

Ook de auditcommissie willen we op dezelfde wijze bedanken van 

wegen hun suggestie die ze in de adviezen hebben aangegeven en ook 

voor het werk wat ze gedaan hebben. 

 

 

 

In navolging op hetgeen reeds tijdens de gezamenlijke 

commissievergadering naar voren is gebracht, complimenteren wij het 

College en het ambtelijk apparaat voor de duidelijke en inzichtelijke 

voorjaarsnota die resulteert in de tarieven voor 2019-2022. 

 

De verhoging van de tarieven betreuren we natuurlijk maar zijn niet 

altijd te vermijden vanwege de grote investeringen verplichtingen die 

we zijn aangegaan. 

Met name de belastingcategorie gebouwd waar jaren veel meer is 

opgehaald dat begroot in 2017 zelf 1,5 miljoen vinden we niet terecht 

en we zullen de motie ingediend door de AWP ook van harte 

ondersteunen. 

 

Als we lezen in de voorjaarsnota: 



 

. Ook wordt gekeken hoe we ons westelijk watersysteem klimaat 

robuuster kunnen maken en daarmee toekomstbestendiger. Hiervoor 

vindt een verkenning plaats naar het realiseren van waterberging in 

natuurgebied Williskop en daarmee ook gelijk een extra mogelijkheid 

voor afvoer naar de Lek te realiseren. Met deze voorjaarnota wordt in 

het investeringskader hiervoor €2,1 miljoen opgenomen, welke nog 

met een AB-besluit vrijgemaakt moet worden. 

Dan wil ik erop wijzen dat deze waterberging in het kader van de EU-

subsidie al gerealiseerd is, daar is al 20 jaar niets mee gedaan en wij 

zijn er wel voor maar het moet geen papieren plan zijn wat geen 

waterberging maar geld berging van SBB is, daar willen we mee 

zeggen dat er dan water geborgen moet worden wat nu nooit is 

gedaan, en dat de waterkwaliteit ook goed moet blijven. 

 

 Een tandje erbij voor waterkwaliteit De waterkwaliteit van ons 

oppervlakte- en grondwatersysteem staat onder druk. 2027 als 

einddatum voor de KRW-doelen, komt dichterbij, maar het doelbereik 

in de waterlichamen blijft achter. 

 

Beseft het AB zich hoe moeilijk dat zich verhoudt tot blauwe diensten. 

Het tijdelijk onder water zetten van percelen met begroeiing leidt ertoe 

dat de planten afsterven en gaan rotten in het water en de 

waterkwaliteit wordt dan zeer slecht iets waar we uitdrukkelijk 

aandacht voor vragen. 

 

Waterschap @ Inwonersbelangen 


